
Protokoll 

Styremøte i Norges Bryteforbund 
Fredag 08.01.2025 
Teams 

 
 

Tilstede: 
 
Tom Ljosåk   Visepresident 
David Eilertsen,  Styremedlem   
Roger Pettersen  Styremedlem  
Christian Andresen  Styremedlem  
 

Karin Boine   Varamedlem 

Knut-Andreas Kran   Varamedlem 
 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 
Erling Strand (under sport) Sportssjef 

 
Forfall:   
Anette Kure    President  
Gudrun Høie   Styremedlem 
 

 
Saksliste: 

SAK 2025.01  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2025.02  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 6/12 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 6/12 ble godkjent 
 

SAK 2025.03  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Våre barneidrettsbestemmelser er godkjent for 2 år.  

o Frist for forslag til idrettstinget i mai. 

 

• UWW/Nordisk samarbeid 

o Nordisk U17 og U20 blir arrangert i Bjølsenhallen 2-

4 mai. Sportsklubben 09 er teknisk arrangør med 

bistand av forbundskontoret. Arrangementsmøter 

med klubben er avholdt og vi er i rute med 

planlegging. Se eget dokument i styremappa 



o Europakongress Morten følger opp. 

 

• Annet adm 

o Venter fortsatt på avklaring fra NIF om nystartet 

gruppe i Hamarøy (opptatt i Bedriftsidrettsforbundet). 

o Klubb-besøk HB klubber i Vestland IK. 24 deltagere 

fra fem klubber pluss brytekrets. Bra samling og 

klubbene skal nå videre i prosesser med IK/NBF. 

Forsøker å sette opp en tilsvarende samling for 

klubber på Østlandet. 

o Søknad om tildeling av Store Diplom til Kristina Ness 

og Solveig Torske fra IL Braatt. Grunnlag ligger i 

styremappa 

o Senior NM 18 januar er godt i rute. 

o Rapport vedr anleggsarbeidet i 2024 ligger i 

styremappa. 

 

• Para 

o Ledsagerkurs med Blindeforbundet 12.12 hos Gulset 

Bryteklubb 

o Emil og Emilie jobber med å sette aktivitetsplan for 

2025 

o Rapportering Lottstift-prosjekt “Paraidrett i 

kampidrettene” 

o Holde innlegg om vårt Krafttak-prosjekt på 

erfaringskonferansen for Krafttak for mangfold og 

inkludering 28.01  

o Vi skal på Beitostølen helsesportssenter i prosjektet 

med andre særforbund 3.-5.02. 

o  

 
• Sandbrytekomiteen 
o  

 

• Sumo 

o  

 

 

• Håndbak 

o NC#1 18. jan, Skei i Jølster. 340 enteries/ca 80+ 

utøvere 

o Bistår et miljø i Tønsberg om å starte klubb/gruppe. 

 

• Fristil menn 

o  NM 2025 ikke bestemt dato eller arrangør. Adm 

forsøker å lande i løpet av noen uker. 

 

• Dommerkomiteen 

o   

 



 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Det ble besluttet å tildele Kristina Ness forbundets Diplom. Styret 
ønsker mer informasjon vedr Solveig Torske. Adm sjekker ut og får 
tilbakemelding fra resten av styret via epost. 

 

SAK 2025.04  R  Rapport Sport 
 
Status landslag: 

• Generelt:  

o Sesongplaner, aktivitetsbudsjetter og uttakskriterier for 

2025 er ferdigstilt og lagt ut på bryting.no. Endringer i 

sesongplan vil naturlig oppstår underveis, og dette vil 

fortløpende oppdatert på bryting.no  

• Senior herrer GR: 

o GR Senior er på samling i Portugal fra 02.01 – 16.01. 

Gode tilbakemeldinger fra trener og utøvere.  

o Landslagskontrakter vil bli ferdigstilt og gjennomgått 

med utøverne i uke 4 og 5.  

o Morten Thoresen deltar ikke på NM etter avtale med 

sportssjef og landslagstrener. Morten er invitert til 10 

dagers treningssamling med Team USA i Colorado 

Springs, og dette ble prioritert som en del av hans 

oppkjøring til EM.  

• Senior fristil WW: 

o Grace / Zura er i Norge frem til 20.01. Lagt opp til at 

Zura gjennomfører treninger både for Grace, for 

U17/U20 og Wang i perioden han er her. Er også en 

landslagssamling U17/U20 som Zura vil bidra på.  

• U17/U20 GR: 

o 30 utøvere deltok på U17/U20 treningssamling i 

Fredrikstad 02.01 – 05.01. Godt organisert av Atlas med 

enkel logistikk og god mat for utøverne. Pål Eirik og 

Mats tilstede som trenere.  

• U17/U20 WW: 

o 5 utøvere fra U20 deltok på samling i Malmø fra 03.01 – 

06.01. Godt nivå på sparring. God organisering og godt 

fornøyde trenere / utøvere. Lisa var med som trener. 

Også gjennomført individuelle samtaler og jobbet med 

kultur/verdier tilknytte U20 landslaget på samlingen.  

o Gjennomføres U17/U20 treningssamling i Oslo fra 10.01 

– 12.01 i lokalene til LBK. Utøvere ikke boende i Oslo 

bor på Thon Hotel Storo gjennom samlingen. 

Utviklingssamlinger: 

• Vi ønsker å prøve ut/re-etablere konseptet 

«utviklingssamlinger» i 2025. I første omgang planlegges 



dette for GR. Alle samlingene legges i forbindelse med 

skoleferier. 

o 15.02 – 19.02: Fredrikstad 

o 12.04 – 16.03: Oslo 

o 05.09 – 07.09: Skien (kick-off) 

o 28.09 – 02.10: Kristiansand. 

• Tanken bak utviklingssamlingen er å «blokke» flere tiltak i 

kombinasjon med landslagssamling for U17 og U20. Det 

legges opp til: 

o Trener 1, del 1 – fysisk deltakelse med obs. 

treninger 

o Trener 1, del 1 (enkelte emner) – tilrettelagt for 

landslagsutøvere på samlingen 

o Work-shop «on-mat» for trenere og utøvere 

o Work-shop «off-mat» for trenere, foreldre og utøvere 

(gjennomføres også digitalt) 

o Dommere vil også være tilstede 1-2 dager på 

samlingene med mål om å ha work-shop for utøvere, 

dialog med landslagstrenere og legge til rette for 

gjennomføring av kretsdommerkurs 

o Breddesamling 13-15 år i regi av den lokale klubben 

(dersom de ønsker dette) 

• Vi jobber pr. nå med innhold og organisering av samlingen i 

februar.  

• Dersom vi har gode erfaringer med dette i 2025, ønsker vi 

at dette skjer på tvers av stilartene i 2026.  

• Informasjon/presentasjon av utviklingssamlinger 2025 vil bli 

lagt i styremappa i løpet av neste uke og det vil komme 

informasjon på bryting.no / sosiale medier ca 20.01.25 

   

Samarbeid Olympiatoppen: 

• Tildelt 480 rom for 2025. Dette er en økning fra 400 i 2024. I 

2024 benyttet vi totalt 615 rom, og har fått dekning av overforbruk 

gjennom ekstra søknad.  

• Forventer å få tilbakemelding på stipender for 2025 ca 20.01, 

samt prosjektstøtte ca 25.01.  

Brytedrakter: 

• I dialog med Antrax. Informasjon kommer i løpet av neste uke 

på bryting.no. 

 
Kostnadsbilde for deltakelse på landslagsaktiviteter (og øvrige 
kostnader i forbindelse med reising). 

• Erling tar kontakt med Roger i løpet av 2-3 dager for å finne et 

tidspunkt for å følge opp denne saken fra forrige møte. 

  
Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 



SAK 2025.05  B Kommunikasjonsplattform 

Gjennomgang av kommunikasjonsplattform. Foreløpig plan/oversikt 
ligger i styremappa. 

 
Strategi for kommunikasjon (hjemmeside / sosiale medier) 

• Under delmål: «være en profesjonell organisasjon» i 

LTP 2024 – 2028 er det et delpunkt som omhandler 

«kommunikasjon. 

• Strategi for kommunikasjon skal utarbeides med 

målsetting om å heve kvaliteten på hvordan NBF 

fremstår gjennom bryting.no og sosiale medier. På sikt 

håper vi at dette også vil gjøre oss mer attraktive hos 

våre samarbeidspartnere.  

• Arbeidet med strategien er påbegynt, blant annet 

gjennom å se på retningslinjer for bruk av bryting.no 

og sosiale medier, samt etablering av en 

kommunikasjonsplan for 2025. Dere kan se utkast på 

dette i styremappa.  

• Arbeidet med strategien vil foregå gjennom Q1 og 

arbeidet med å heve kvaliteten på kommunikasjon vil 

være et løpende arbeid gjennom hele 2025. 

• Christian Andresen vil være en faglig støttespiller og 

en ressurs som bistår oss både i planarbeidet og 

gjennomføringen av arbeidet gjennom 2025.  

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 

SAK 2025.06  B Økonomi 
Status pr 311224 ligger i styremappa. Per nå et overskudd i 2024 på ca 
kr 250.000 

 
Status markedskomite – Et møte gjennomført. Sender ut forespørsler 
til aktuelle partnere i løpet av et par uker. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2025.07  B Styreoppnevnte komiteer 
 
Forslag på gjenværende komiteer 
 
 
Stevnesekretær komite: 
 
 
Teknisk komite: 
 
 

Beslutning: 



Stevnesekretærkomite. Anette kontakter potensielle kandidater 
  
Teknisk komite; alle i styret bruker sitt nettverk til å finne personer. Vi 
lager en enkel rollebeskrivelse. 
 

SAK 2025.08  B NM 2026 
Sport ønsker å se på muligheten til å både omorganisere NM og flytte 
tidspunkt slik at det passer bedre i forhold til internasjonal kalender. 
 

• Vedrørende Sak 2024.93 så er ikke utredning ferdigstilt og 

beslutningsgrunnlag ikke klart. Denne saken tas opp på ny i 

neste styremøte. 

Er lagt ut nettsak om arrangement 2026 og søknad for å arrangere NM. 
Skal også sendes klubbene direkte på epost. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet å be adm utrede nærmere og ta det opp til beslutning 
på neste styremøte 
 

SAK 2025.09  B VM HK 2028 og Bryting 2030 
Har fått tilbud om sponsoravtale hos Thon, med forutsetning HK VM. 
Venter fortsatt på prisforslag rom og fullpensjon. Har fått mulighet til å 
delta i Like Muligheter prosjektet igjen. Er tipset om mulighet til å søke 
om midler via Olav Thon Stiftelsen. 
 
Foreløpig ikke lagt ut noe om støtteordninger store internasjonale 
mesterskap fra KUD. Ryktene sier at det avventes en ny ordning. 
Morten deltok på arrangementsdagen til Innovasjon Norge den 7. 
november. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2025.10  B Nordisk i Oslo 2025 
I god rute med planlegging av Nordisk i Bjølsenhallen 3-4 mai. 
Plandokument ligger i styremappa. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2024.11  B Eventuelt 
 

 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo, 08.01.2025 



 
 
 

Knut-Andreas Kran  Tom Ljosåk    Karin Boine 
Varamedlem   Visepresident    Varamedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Christian Andresen   Roger Pettersen  
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


